
Zápis z veřejného zasedání zastupitelstva Obce Kruh konaného dne  

9.11. 2018 v zasedací místnosti Obecního úřadu Kruh.  
 

Přítomno:   7 členů zastupitelstva  

Jan Mládek, Jindřich Vancl, Jaromír Buchar, Ladislav Pršala, Štěpán Dejmek, Jiří Sedláček, 

Ivana Horáčková 

 

2 občané, 1 host 

Zasedání bylo zahájeno v 18,05 hodin 

ukončeno  v 19,20  hodin 

 

zasedání zahájil starosta obce Jiří Sedláček, přivítal přítomné a konstatoval, že je přítomno 

tolik zastupitelů, aby bylo zasedání usnášeníschopné.     

 

zapisovatelem určen: Jindřich Vancl  

 

ověřovateli zápisu navrženi: Ladislav Pršala a Jan Mládek 

 

(hlasování: / 7 : 0 : 0 / pro: Buchar, Vancl, Dejmek, Pršala, Horáčková, Mládek, Sedláček/ 

proti: 0, zdržel se: 0) 

 

Program zasedání  

 

1) Seznámení s programem zasedání  

2) Kontrola usnesení z minulého zasedání  

3) Projednání podání žádosti o pokácení stromů 

4) Projednání čerpání rezervního fondu MŠ Kruh příspěvkové organizace 

5) Projednání uzavření dohody o provedení práce s členem zastupitelstva  

6) Projednání rozpočtového opatření 4/2018 

7) Projednání návrhu Kanalizačního řádu stokové sítě obce Kruh 

8) Usnesení  

9) Závěr 

 

1) Starosta obce seznámil přítomné s programem zasedání a vyzval zastupitele a přítomné 

občany k případnému doplnění programu. Další návrhy nebyly a o programu bylo hlasováno. 

 

(hlasování: / 7 : 0 : 0 / pro: Buchar, Vancl, Dejmek, Pršala, Horáčková, Mládek, Sedláček/ 

proti: 0, zdržel se: 0) 

 

 

2) Kontrolu plnění usnesení z veřejného zasedání konaného dne 25.7. 2018 provedl starosta  

obce. Kupní smlouva na p.p.č. 1234 zatím nebyla po vzájemné dohodě obou stran uzavřena. 

Nájemní smlouvy na obchod i hostinec byly uzavřeny 

 

3) na obecních pozemcích p.č. 171 a 188/1 jsou stromy, které už nezaručují bezpečnost 

v okolí a musí být odstraněny. Obec musí podat k Obecnímu úřadu žádost na jejich pokácení. 

Po vysvětlení, o které stromy se jedná, bylo o podání žádosti hlasováno. 

 

(hlasování: / 7 : 0 : 0 / pro: Buchar, Vancl, Dejmek, Pršala, Horáčková, Mládek, Sedláček/ 

proti: 0, zdržel se: 0) 



4) Příspěvkové organizaci Mateřská škola Kruh požádala o čerpání financí z rezervního 

fondu. Žádá o čerpání 10.379,- Kč na sestavu stolu se 6 židlemi a 2.347,40 Kč  

na uzamykatelnou železnou skříň. Stůl a židle potřebuje pro děti, kterých je v tomto školním 

roce více a skříň na zajištění GDPR. Zastupitelstvo musí jeho čerpání schválit. Po upřesnění 

bylo o povolení čerpání rezervního fondu hlasováno 

 

(hlasování: / 7 : 0 : 0 / pro: Buchar, Vancl, Dejmek, Pršala, Horáčková, Mládek, Sedláček/ 

proti: 0, zdržel se: 0) 

 

5) O veřejné osvětlení se bude starat zastupitel obce Jaromír Buchar. Obec s ním musí uzavřít 

Dohodu o provedení práce. Tu, jako se zastupitelem, ale musíme nejdříve schválit  

na zasedání.  

 

(hlasování: / 6 : 0 : 1 / pro: Vancl, Dejmek, Pršala, Horáčková, Mládek, Sedláček/ 

proti: 0, zdržel se: Buchar) 

 
  
6) zastupitelstvu byl předložen návrh Rozpočtového opatření č.4/2018. Na položce příjmů  

jsou dotace z KULK na ošetření stromů a opravu pomníků, na filtry za septik u hasičárny, 

dovybavení JSDHO, dotace za Zlatou stuhu, dotace na volby. Na položce výdajů jsou potom 

zvýšené náklady na energie, dar MŠ a ZŠ v Roztokách a hlavně přesuny na položkách.  

Jozef Žemba se zeptal, jaký je důvod poskytnutí daru 40.000,- ZŠ v Roztokách. Zastupitelé  

mu vysvětlili, že obec chce nějak podpořit školu, do které chodí místní děti a že tohle  

je možnost, jak to na základě žádosti udělat. O daru jednalo zastupitelstvo na veřejném 

zasedání už 11.4.2018. Konečný návrh opatření tedy je: Příjmy: 1.605.815,- Kč,- Kč, Výdaje: 

1.062.661,- Kč, Financování - 543.154,- Kč. O návrhu rozpočtového opatření, jehož součástí 

je i dar ve výši 40.000,- Kč pro MŠ a ZŠ Roztoky u Jilemnice bylo hlasováno. 

 

(hlasování: / 7 : 0 : 0 / pro: Buchar, Vancl, Dejmek, Pršala, Horáčková, Mládek, Sedláček/ 

proti: 0, zdržel se: 0) 

 

7) obec Kruh má Městským úřadem v Jilemnici, odborem životního prostředí schválený 

kanalizační řád. Pro úplnou platnost ho musí schválit ještě zastupitelstvo. Štěpán Dejmek 

vznesl podněty k jeho znění a vlastně i k jeho upřesnění. Starosta konstatoval, že když je 

schválený nadřízeným orgánem, že by měl být v pořádku, ale že připomínky předloží tvůrci 

kanalizačního řádu k dalšímu upřesnění a navrhl přeložit jednání o schválení na příští 

zasedání.  

 

hlasování: / 7 : 0 : 0 / pro: Buchar, Vancl, Dejmek, Pršala, Horáčková, Mládek, Sedláček/ 

proti: 0, zdržel se: 0) 

 

 

 

Diskuze  

 

starosta     -  odpověděl na nějaké připomínky a dotazy z minulého zasedání.  

            - Když se něco nového udělá, tak je potřeba se o to starat, myšleno tuje na hřbitově.  

              Výměna porostu byla připravena, čekalo se jenom na vhodnější počasí. Uschlé tuje  

              na hřbitově byly brzy po posledním zasedání vyměněny, což i svědčí o tom, že bylo  

              vše vyjednáno. Stejně vysoké tuje by se tak rychle určitě nesehnali  



            - Prořezat stromy u silnice na Roztoky, padají větve. Na padající větve z jasanů a tedy  

              i nebezpečí ublížení na zdraví a poškození majetku a potřebu s tím něco byl majitel  

              pozemku, KSSLK, upozorněn i požádán nejméně dvakrát v minulém i tomto roce,  

              nic se nestalo. Znovu jim tedy byla podána žádost na prořez. Samozřejmě, že kdyby  

              to obec zařídila, tak by nám silnice nebránili, ale na druhou stranu proč my 

            - Potřeba dokončení akce usazení filtrů a zarovnání terénu za hasičárnou. Pozemek  

              u hasičárny po usazení filtrů je samozřejmě po stavbě bez trávy. Čekalo  

              se, až bude po hasičské slávě, aby se to udělalo. Že to vypadá trochu monstrózně,  

              to asi ano, projekt ale navrhla zkušená a vyhledávaná firma, tak to asi tak má  

              vypadat. Vše se dělalo na základě stavebního povolení z Odboru životního prostředí   

              Městského úřadu v Jilemnici a ten by nepovolil něco, kdyby to neodpovídalo platné  

              legislativě. Přečerpávací stanice na koupališti je pro hodně lidí asi složitá, ale jak  

              to jinak vyřešit a jak by se jinak vyřešil odtok odpadní vody z jímky. I když  

              se vyvážela, tak musela někde protékat, voda z ní mizela. S nakládáním z odpadní  

              vodou od svých objektů je obec hlídána daleko více než nemovitosti občanů a proto  

              se instaloval v minulém roce filtr za septik u školky a teď u hasičárny. To samé  

              by obec měla zajistit u sokolovny a u školy. Jestli se ale bude řešit vodovod  

              a kanalizace, tak až podle situace.   

            - Proč se neřešil chodník mezi koupalištěm a obchodem? Třeba proto, že to půjde  

              vyřešit jinak, jak si ale nechá pro sebe. 

         

            - popřál všem přítomným hezké svátky, pevné zdraví a mnoho soukromých  

              i pracovních úspěchů v novém roce 

                   

- pomníky jsou zrestaurovány, filtry od septiku u hasičárny nainstalovány, chybí jenom vše 

zakrýt a konečný kolaudační souhlas 

 

 

- na obec přišla žádost o příspěvek na Andělskou projížďku a nabídka od firmy D.A.S.  

na právní ochranu obce. Zastupitelstvo je proti poskytnutí daru a uzavření smlouvy.  

 

- v obci se teď dělají hodně vrty a jsou rozepře mezi sousedy. Vrtař, který dílo provádí,  

si nezkontroloval před vrtáním sousední studny a někde se ztratila voda. Obecní vodovod  

je tedy ještě více potřeba. Problém je v tom, že vlastní realizace může trvat klidně až pět let, 

současné sucho to tak moc neřeší. Navíc náklady a dotační podmínky jsou pro obec hodně 

složité 

 

- pro zastupitele v pondělí 19. 11. od 17 hodin schůzka k přípravě rozpočtu na rok 2019  

a podle termínu vyvěšení i poslední letošní zasedání   

 

- nabídka na herní prvky na koupaliště s možností dotace 70%. Po společné dohodě nebudeme 

vzhledem vybavení obce po této stránce realizovat. Každopádně se musí opravit pískoviště. 

 

Jan Mládek – zajistit koše na psí exkrementy a instalovat je po obci 

 

Petr Albrecht – postřeh z obce – okolo silnice je dost bujná vegetace a chtělo by s tím něco  

                                                                                                                                             udělat 

                       - dotaz jak bude vypadat okolí hasičárny po instalaci filtrů, je potřeba zajistit    

                                                                                                urovnání terénu pro pořádání akcí 

                       - na parcele za hřbitovem vysadil malý buk 



                       - na hřbitově je větší počet zaschlých tují, když se něco nového udělá,  

                         tak by se obec o to taky měla starat. Starosta – nové tuje jsou objednány,  

                         v brzké době dojde k nápravě. Je však otázkou, co se bude dít dál 

 

Štěpán Dejmek – něco udělat se stavem stromů na Roztoky. Padají větve na procházející 

občany i na auta. Starosta už dvakrát oslovil majitele pozemků, KSSLK, o jejich ošetření, 

žádné reakce se ale nedočkal. Vyzve majitele k nějaké aktivitě, případně návrhu co se stromy 

udělat 

 

              


